# St. Vladimir Orthodox Church

### A Parish of the Russian Orthodox Church Abroad Ann Arbor, MI ~ Founded 1981

Very Rev. Fr. Gregory Joyce, Rector

Brendan Hayden, Starosta

Mikhail Fisenkov,

**Marina Edwards** Secretary

Ksenia Nikulshina, Head of the Parish Sisterhood

Jacob Stein, Head of the Parish **Brotherhood** 

Elena Alvarez. Trustee

Dmitri Knysh, Trustee

Michael Marsh. Trustee

Igor Obertas, Trustee

Konstantin Poplavsky, Trustee



**POST** 9900 Jackson Rd. Dexter, MI 48130

**PHONE** (734) 475-4590

FAX (734) 429-9025

**EMAIL** info@ stvladimiraami.org

WEB www.stvladimiraami .org

> LINK TREE https://linktr.ee/ stva2

September 30/October 13, 2025 St. Gregory of Armenia

Dear Parishioners of St. Vladimir Orthodox Church,

There is one issue, Phase 5 of our parish Master Plan, that we as a parish need to act on before our next annual meeting scheduled for early 2026. According to the Parish By-Laws of the Russian Orthodox Church Outside of Russia such issues may be decided at an extraordinary parish meeting. A meeting in this regard has been called for **Sunday**, **November 2, 2025, immediately following the Divine Liturgy.** In order to take part in or to vote on any matter at the extraordinary meeting, one must be a member of the parish. The following is the definition of a member, from the Parish By-Laws:

All Orthodox Christians of both sexes, regardless of their nationality, who have reached the age of 21 years, who pay the established membership dues, who make their confession and take Holy Communion not less than once a year, and who take care of the moral and economic welfare of the parish may become parish members.

Additionally, those living in open violation of the Canons or Rules of the Orthodox Faith may not take part in the meeting or hold parish offices.

If you attend our church and consider yourself to be a parishioner, but you have not yet become a member, please consider doing so! To become a member of our parish please contact one of our membership coordinators: Dmitry Knysh (dmitriknysh@hotmail.com or 734-358-5996) or Marina Edwards (mpsomsk@yahoo.com or 734-358-9458). If you are not sure if you have paid your membership dues for this year, please also contact Dmitry or Marina.

I urge you all to make plans to participate in the meeting. Let us not forget to approach this meeting with thoughtfulness, humility, prayer, and with love for God and our fellow man. Let us remember that it is we who need God, not God who needs us. Let us meet as the brothers and sisters in Christ that we are, asking God's blessings for our parish family, that we will be found worthy stewards of the parish that He has entrusted to our THE RUSSIAN OR THOROGY care.

AMI ARBOR, MICHIGAN

I look forward to seeing you all on November at the Extraordinary Meeting!

Your Servant in Christ,

Very Rev. Father Gregory Joyce

Enclosure: Proposed Agenda

## St. Vladimir Orthodox Church

### A Parish of the Russian Orthodox Church Abroad Ann Arbor, MI ~ Founded 1981

Very Rev. Fr. Gregory Joyce, Rector

Brendan Hayden, Starosta

Mikhail Fisenkov, Treasurer

Marina Edwards Secretary

Ksenia Nikulshina, Head of the Parish Sisterhood

Jacob Stein, Head of the Parish Brotherhood

Elena Alvarez, Trustee

Dmitri Knysh, Trustee

Michael Marsh, Trustee

Igor Obertas, Trustee

Konstantin Poplavsky, Trustee



POST 9900 Jackson Rd. Dexter, MI 48130

PHONE (734) 475-4590

<u>FAX</u> (734) 429-9025

EMAIL info@ styladimiraami.org

<u>WEB</u> www.stvladimiraami .org

> LINK TREE https://linktr.ee/ stva2

30 сентября/13 октября 2025 г. Св. Григория просветителя Великой Армении

Уважаемые прихожане Свято-Владимирского храма,

Нам надо решить один вопрос - пятый этап (новый храм) генерального плана нашего прихода, который приход должен решить до нашего следующего ежегодного собрания, запланированного на начало 2026 года. Согласно Приходскому уставу Русской Православной Церкви Заграницей, такие вопросы могут решаться на внеочередном приходском собрании. Собрание назначено на воскресенье, 2 ноября 2025 года, сразу после Божественной литургии. Принимать участие в выборах должностных лиц и попечителей, а также голосовать по другим вопросам могут только члены прихода. Ниже приведено определение члена согласно Приходскому уставу:

Членами прихода могут стать все Православные христиане, независимо от пола и национальности, достигшие 21 года, которые платят установленные членские взносы, исповедуются и причащаются Святых Тайн не реже раза в год, заботящиеся о моральном и экономическом благосостоянии прихода.

Кроме того, те кто живет, открыто нарушая Каноны или правила Православной веры, не могут принимать участие в собрании или занимать должности в приходе.

Если вы посещаете наш храм и считаете себя его прихожанином, однако еще не стали членом прихода – подумайте об этом. Чтобы вступить в члены прихода, обратитесь или к Дмитрию Кнышу (dmitriknysh@hotmail.com или 734-358-5996) или к Марине Эдвардс (mpsomsk@yahoo.com or 734-358-9458). Если вы не помните, уплатили ли взносы за этот год – также обратитесь к Дмитрию или к Марине.

Я призываю всех вас прийти на это собрание. Давайте помнить о том, что готовиться к собранию надо обдуманно, со смирением и молитвой, любовью к Богу и ближнему. Давайте помнить, что это мы нуждаемся в Боге, а не Он в нас. Давайте соберемся, как братья и сестры во Христе и испросим у Бога благословения на наш приход, чтобы мы все были достойными служителями храма, который Он поручил нашим заботам.

Надеюсь увидеть всех вас 2 ноября на внеочередном приходском собрании!

С любовью о Господе нашем Иисусе Христе,

Проточерей Григорий Джойс

Приложение: предлагаемая повестка дня



#### St. Vladimir Orthodox Church Russian Orthodox Church Outside of Russia

#### Extraordinary Parish Meeting November 2, 2025

#### **Proposed Agenda**

- I. Opening Prayer: "O Heavenly King ..."
- II. Recognition of a quorum
- III. Adoption of the Proposed Agenda
- IV. Old Business
  - A. None
- V. New Business
  - A. Election of Editing Committee Two parish members elected to aid the Rector and the Secretary in the preparation of the minutes of the Extraordinary Meeting for submission to the diocesan bishop. <u>The minutes must be submitted not more than seven days following the Extraordinary Meeting, that is, by Monday, November 10, 2025.</u>
  - B. Parish Master Plan Phase 5 (New Church) Discussion & Vote
- VI. Closing Prayer: "It is truly meet..."

### Православный храм Св. Владимира Русская Православная Церковь Заграницей

## Внеочередное приходское собрание 2 ноября 2025 г.

#### Предлагаемая повестка дня

- І. Начальная молитва: "Царю Небесный ..."
- II. Проверка наличия кворума
- III. Принятие предлагаемой повестки дня
- IV. Старые вопросы
  - А. Нет
- V. Новые вопросы
  - А. Выборы издательской комиссии Два члена прихода, избранные для помощи настоятелю и секретарю при подготовке протокола ежегодного собрания для представления епархиальному архиерею. Протокол должен быть представлен в течение семи дней после внеочередного собрания, т.е. до понедельника, 10 ноября 2025 г.
  - В. Обсуждение и голосование по пятому этапу генерального плана прихода (новая церковь)
- VI. Завершающая молитва: "Достойно есть ..."